
 
 
 

 

Door het college zijn de vragen over de doorfietsroute op 11 februari beantwoord. Waarvoor onze 
dank. De beantwoording heeft nog tot enkele vragen geleid.   
 
Hieronder treft u een aantal vervolg vragen van Inwonersbelangen: 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 



 
 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 


